

Title (en)

Former for a tube with side plies.

Title (de)

Formdorn für einen Schlauch mit Seitenfalten.

Title (fr)

Mandrin de fromage d'un boyau à soufflets.

Publication

EP 0350418 A1 19900110 (FR)

Application

EP 89440062 A 19890628

Priority

FR 8809270 A 19880705

Abstract (en)

A former for a tube with side plies is intended to be incorporated into a production line for bags made from paper, or from any other material, from a continuous band (1) which is wound, at the entry, onto the periphery of the former (6) so as to generate the tube (5) and which, through translation, is moved along the said former (6) in order to exit in the form of a flattened tube (5) comprising two inner side plies (15). <??>In order to prevent transverse forces on the band during the formation of the tube with side plies, the former (6) has edges (12) whose profile follows the folding line (13) for these side plies (15) of the tube (5) during its advance along the said former (6). <IMAGE>

Abstract (fr)

Un mandrin de fromage d'un boyau à soufflets est destiné à être incorporé dans une chaîne de fabrication de sacs en papier, ou en toute autre matière, à partir d'une bande continue (1) qui est enroulée, à l'entrée, sur la périphérie du mandrin (6) pour donner naissance au boyau (5) et qui, par translation, se déplace le long dudit mandrin (6) pour sortir sous forme de boyau aplati (5) comportant deux soufflets (15) intérieurs. Pour éviter les efforts transversaux sur la bande au cours du fromage du boyau à soufflets, le mandrin (6) présente des arêtes (12) dont le profil suit la ligne de pliage (13) de ces soufflets (15) du boyau (5) durant son avancement le long dudit mandrin (6).

IPC 1-7

B31B 23/00

IPC 8 full level

B31B 19/36 (2006.01); **B31B 23/00** (2006.01)

CPC (source: EP US)

B31B 70/00 (2017.07 - EP US); **B31B 70/36** (2017.07 - EP US); **B31B 70/266** (2017.07 - EP US); **B31B 2155/00** (2017.07 - EP US);
B31B 2155/0012 (2017.07 - EP US); **B31B 2160/10** (2017.07 - EP US)

Citation (search report)

- [XD] US 331721 A 18851201
- [AD] US 331723 A 18851201
- [A] US 2673495 A 19540330 - HECKER LEONARD R, et al

Cited by

CN109551817A

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0350418 A1 19900110; DE 350418 T1 19901108; ES 2015519 A4 19900901; FR 2633869 A1 19900112; US 4986806 A 19910122

DOCDB simple family (application)

EP 89440062 A 19890628; DE 89440062 T 19890628; ES 89440062 T 19890628; FR 8809270 A 19880705; US 37535089 A 19890703